
Sprawozdanie z działalności Rady Rodziców 
przy Szkole Podstawowej nr 3 w Kłodzku 

w roku szkolnym 2017/2018 
 

1. W roku szkolnym 2017/2018 Rada Rodziców reprezentowana była przez Prezydium Rady  

w składzie: 

 Katarzyna Czuba-Kowal  – Przewodniczący 

 Piotr Bidowaniec – Zastępca Przewodniczącego 

 Renata Gajek Bogusz – Sekretarz 

 Mariusz Krawczyk – Skarbnik  

 Dagmara Sulikowska Skaczyło – Członek 

 

2. Łącznie odbyły się 3 spotkania Rady z udziałem przedstawicieli wszystkich klas. Dodatkowo 

miały miejsce spotkania przedstawicieli Prezydium Rady z Dyrektorem Szkoły w celu 

omówienia bieżących spraw. 

 

3. Na zebraniu 12 września 2017 r.   

 Wybrano Prezydium Rady na rok szkolny 2017/2018. 

 Pozytywnie zaopiniowano projekt Kalendarza Roku Szkolnego 2017/2018, w tym propozycję 

dodatkowych dni wolnych od zajęć dydaktyczno-wychowawczych. 

 Pozytywnie zaopiniowano projekt Planu Pracy na rok szkolny 2017/2018. 

 

4. Na zebraniu 21 września 2017 r. 

 Wybrano Komisję Rewizyjną pod przewodnictwem Moniki Pawlak. 

 Pozytywnie zaopiniowano projekt Programu Wychowawczo-Profilaktycznego na rok szkolny 

2017/2018. 

 Przegłosowano obowiązek noszenia mundurków przez uczniów szkoły. 

 Uchwalono wysokość składki na Komitet Rodzicielski w roku szkolnym 2017/2018 w wysokości 

20 zł za każde dziecko. 

 Zdecydowano o współfinansowaniu zakupu szafek dla kolejnych 80 uczniów szkoły w kwocie 

5.157,39 zł. Całkowity koszt zakupu szafek wyniósł 18.419,25 zł. 

 

5. Na zebraniu 7 czerwca 2018 r. 

 



 Wybrano firmę COMPENSA jako ubezpieczyciela (ubezpieczenie Następstw Niebezpiecznych 

Wypadków) w roku szkolnym 2018/2019, składka podstawowa 34 zł za ucznia. 

 

6. W trakcie kilku spotkań prezydium Rady szczegółowo omówiono sprawy związane z: 

wykorzystaniem funduszy zgromadzonych na koncie Rady Rodziców, dostępem do konta, 

współorganizacją pozostałych inicjatyw podejmowanych przez dyrekcję i nauczycieli szkoły. 

(były to m.in. Jasełka, kiermasz, wyjazd na konkurs małych form teatralnych w j. angielskim 

„Curtain-up” itp. Przedstawiciele Prezydium Rady czynnie uczestniczyli także w uroczystościach 

roku szkolnego 2017/2018. 

 

 

 

 

 

sporządziła: Renata Gajek-Bogusz 

 


